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 للنشر الفوري 

 

 شركة الخليج الدولية للخدمات بصدد عملية دمج محتملة 

 لشركة "أمواج" مع "شقب" 
 

  مرحليةاتفاقية    (، GISSأبرمت شركة الخليج الدولية للخدمات، )يشار إليها بكلمة "الشركة"، ورمزها في بورصة قطر:    :2022يونيو    6الدوحة، قطر •  

"أمواج"(، وهي شركة تابعة    لمةمع مجموعة منايا القابضة لإجراء عملية دمج شامل محتملة لشركة أمواج لخدمات التموين المحدودة )يشار إليها هنا بك

 .  أطياب للخضار والفواكهكذلك  وشركة الشقب أبيلا للخدمات التموينية تابعة  ل لشركة الخليج الدولية للخدمات، مع كيانات محددة  مملوكة بالكام

 

خدمات التموين    مجال إسهاماً إيجابياً في  أن تسهم    يتوقع  ، فيماذات حجم كبير  قطرية بالكامل  خدماتشركة    تأسيسعن    لة المحتم  تثمر عملية الدمجوس

في قطر. وسيواصل الكيان الجديد بعد عملية الدمج دعم أنشطة أعمال المؤسسات، بما في ذلك مؤسسات الأعمال  للقطاع الصناعي   المقدمةوالقوى العاملة 

 تقديم مجموعة كبيرة من الخدمات.  عبرالصغيرة والمتوسطة الحجم 

 

قيمة في ظل تنفيذ مشروع حقل الشمال  في إضافة  ة الدمج المحتملعملية   تسهموف  فس، ومع هدفها الرامي إلى الإسهام بشكل إيجابي في اقتصاد دولة قطر

 شراكة استراتيجية بين القطاعين العام والخاص.  نحو إقامة تمهد الطريق سكما   .الاستراتيجي والتوسع العام في قطاع الطاقة

 

لتحقيق النمو، هذا إلى جانب الاستفادة من أوجه التآزر  سبلاً أفضل    يتمتع بالكثير من الميزات التنافسيةالذي  رائد  المحلي  الكيان  ومن المتوقع أن يوفر ذلك ال

ا في ذلك  الكبيرة على المستويين التشغيلي والتجاري، الأمر الذي من شأنه إضافة قيمة على الأجلين المتوسط والطويل إلى جميع أصحاب المصلحة، بم

 مساهمي كل شركة. 

 

المساهمين المعنيين والحصول    فيما بينالتقييم المفصل والتوصل إلى اتفاقات نهائية    عملية  من  توقف على الانتهاءي الدمج المحتمل    أن  وتجدر الإشارة إلى

المزيد من التفاصيل بشأن الدمج فور  لإتمام العملية. وسيتم الإعلان عن  ذات الصلةاستيفاء الاشتراطات الأخرى  هذا إلى جانبعلى الموافقات التنظيمية، 

 نهائي.  قإلى اتفا  التوصل

 

 : نبذة حول شقب وأطياب

 

  من  تمتد  خدماتمجموعة من ال  ويتضمن ذلك  .المعيشي  دعمال و  في عملية الدمج حلولاً رئيسية للضيافةوالمتضمنة  توفر الكيانات المحددة التابعة لشقب  

 قامة الموظفين. لأماكن إ  ةبالخدمولة  مدارة ومشتوفير حلول م   بالإضافة إلى،  خدمات إدارة المرافق خدمات التموين وصولاً إلى 

 

 

  الجملة، حيث توفر خدماتها بشكل أساسي إلى شقب وعملاء آخرين من المؤسسات. تها بتعمل أطياب في مجال استيراد المنتجات الغذائية وغير الغذائية وتجار

دعم  تتيح لها إمكانية    سلسلة توريد، وتدير  منتجات التموينو  من الأغذية المجففة والطازجة والمجمدة  كبيرةوتعمل الشركة بشكل متخصص في مجموعة  

 تنافسية.   صورةمتطلبات عملائها ب

 

 لمجموعة منايا القابضة )ذ.م.م( انجدير بالذكر أن شقب وأطياب مملوكت

 

 نبذة حول أمواج: 

.  2012يونيو    1كشركة مملوكة بالكامل لقطر للطاقة، ثم استحوذت عليها شركة الخليج الدولية للخدمات في    2006تأسست أمواج لخدمات التموين عام  

لإمداد بالقوى  وبالإضافة إلى هدفها الأساسي وهو تقديم خدمات تموينية عالية الجودة، فقد نوعت أمواج من خدماتها لتشمل التنظيف ومكافحة الحشرات وا 

التنظيف    العاملة وإدارة المرافق والمخيمات، كذلك خدمات التموين للأفراد وكبار الشخصيات. ومن خلال خدماتها لإدارة المرافق التي تتضمن خدمات 

للعملاء. كما تقدم أمواج    ف الجاف التنظيالتجارية للمناطق الداخلية والخارجية، تقدم أمواج خدمات شاملة وفعالة تشمل خدمات التنظيف والحراسة وخدمات  

لكبار الشخصيات، سواء لتجمعات حصرية صغيرة أو احتفالات كبيرة رفيعة المستوى، وتقدم    وخدمات الطعامرفيعة المستوى  متميزة و  ضيافةخدمات  

 أيضاً خدمات التموين في حفلات الزفاف. 

  -انتهى- 
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 نبذة حول شركة الخليج الدولية للخدمات
وفقاً لأحكام نظامها الأساسي وأحكام    2008فبرابر    12الخليج الدولية للخدمات، وهي شركة مساهمة عامة قطرية مدرجة ببورصة قطر، في  تأسست  

فقاً  ( منه، ثم قامت الشركة بتوفيق أوضاعها وأحكام النظام الأساسي لها و68خاصة المادة ) 2002لسنة  5قانون الشركات التجارية الصادر بالقانون رقم 
 .وبما يتوافق مع خصوصية تأسيسها 2015لسنة  11لأحكام قانون الشركات التجارية الصادر بالقانون رقم 

 
قطاعات متميزة، وهي خدمات التأمين وإعادة التأمين والحفر والخدمات ذات الصلة    ومن خلال شركات المجموعة، تعمل الخليج الدولية للخدمات في أربعة

ب الرئيسي للشركة  وخدمات النقل بالهليكوبتر وخدمات التموين. تقدم قطر للطاقة )المعروفة سابقاً باسم قطر للبترول(، المساهم الأكبر، جميع وظائف المكت
ستقلة من قبَِل مجالس إدارة الشركات المعنية والإدارة العليا لكل منهامن خلال اتفاقية شاملة للخدمات، وت دار ع  .مليات الشركات التابعة بصورة م 

 
أو زيارة   gis@qatarenergy.qa للحصول على المزيد من المعلومات حول هذا البيان الصحفي، يرجى التواصل من خلال عنوان البريد الإلكتروني

 .  www.gis.com.qa  الموقع الإلكتروني للشركة
 

 بيان إخلاء المسؤولية 

شركة الخليج الدولية  الم ستقلة. في هذا البيان الصحفي، ي شار أحياناً إلى  تندرج الشركات التي تمتلك فيها شركة الخليج الدولية للخدمات )ش.م.ع.ق.( استثمارات مباشرة أو غير مباشرة ضمن الشركات ذات الكيانات  

 للخدمات بكلمة "الشركة" أو "المجموعة" لدواعي الملائمة.

 

ة، بيانات تطلعية تتضمن ت. وت عد جميع البيانات، باستثناء بيانات الحقائق التاريخيقد يحتوي هذا الإصدار الصحفي على بيانات تطلعية بشأن الأوضاع المالية ونتائج العمليات والأعمال التي تديرها الخليج الدولية للخدما 

بين النتائج الفعلية أو الأداء العملي والتشغيلي أو الأحداث التي تؤثر    تقديرات مستقبلية تستند إلى افتراضات وتوقعات في الحاضر، وتنطوي على مخاطر معلومة ومجهولة وشكوك، ما قد يؤدي إلى حدوث اختلاف كبير

علنة أو التي   قد تستنتج من هذه البيانات التطلعية. على المجموعة وبين تلك الم 

 

يما يتعلق بخدمات المجموعة )ج( فقدان الحصة من السوق والمنافسة داخل القطاع  ويرتبط تحقق هذه البيانات التطلعية بعدة عوامل، منها: )أ( تذبذب أسعار النفط الخام والغاز الطبيعي )ب( تغير الطلب وظروف الأسواق ف

السياسية. وبالتالي، قد تختلف النتائج اختلافاً كبيراً عن   الكوارث الطبيعية )هـ( تغير الظروف التشريعية والمالية والتنظيمية )و( تغير ظروف الأسواق والظروف المالية والاقتصادية )ز( المخاطر)د( المخاطر البيئية و

علنة أو التي قد تستنتج من البيانات التطلعية الواردة هنا. والبيانات  الواردة في هذا البيان الصحفي تهدف إلى استعراض نظرات تطلعية في تاريخ هذه الوثيقة المشار إليه في صفحة الغلاف.  تلك الم 

 

تكاليف أو خسائر أو أضرار أخرى قد تنشأ عن استخدام  كل من الأشكال عن أية لا تتحمل شركة الخليج الدولية للخدمات ومديريها وموظفيها ومسؤوليها ومستشاريها والشركات المتعاقدة معها ووكلائها أي مسؤولية بأي ش

لزمة بأي حال من الأحوال بتحديث أو نشر تعديلات أدخلت على أي بيان تطلعي  أو اعتماد أي جهة على أي بيان تطلعي و/أو مادة أخرى وردت هنا. ولا تعتبر الخليج الدولية للخدمات وشركاتها التابعة وشركاتها الشقيق ة م 

كما لا تضمن شركة الخليج الدولية للخدمات دقة البيانات التاريخية    أخرى وردت هنا وي عرف أو لا ي عرف أنها قد تغيرت، أو أنها غير دقيقة نتيجة لورود معلومات جديدة أو أحداث مستقبلية، أو أي سبب آخر.أو مادة  

 الواردة هنا. 

 

http://www.gis.com.qa/
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FOR IMMEDIATE RELEASE  
 

GIS WORKING TOWARDS A POTENTIAL MERGER OF  

AMWAJ WITH SHAQAB  
 

Doha, Qatar; 6 June 2022: Gulf International Services (“GIS”; QE ticker: GISS), has entered into an interim 

agreement with Manaya Holding Group, in relation to a potential all-share merger of Amwaj Catering 

Services Limited (“Amwaj”), wholly owned subsidiary of GIS, with selected entities of Shaqab Abela Catering 

Services Co. & Atyab Fruits and Vegetables.  

 

The potential merger would create a sizeable 100% Qatari services company and is expected to contribute 

positively to the industrial catering and manpower services sector in Qatar. The newly merged entity would 

continue to support corporate businesses, including small and medium-sized enterprises, by providing a 

wide range of services. 

 

With an aim to positively contribute to State of Qatar’s economy, the potential merger would create value on 

the back of Qatar’s strategic North Field and overall energy sector expansion. The potential merger will also 

pave way for strategic partnership between public and private sectors. 

 

The potential merger would form a local champion with increased competitive advantages and providing 

better avenues of growth alongside capturing major commercial & operational synergies, which would lead 

to medium- to long-term value creation for all the stakeholders, including respective shareholders of each 

company.  

 

The potential merger is subject to the completion of a detailed valuation exercise, definitive agreements with 

the respective shareholders and regulatory approvals, along with other customary closing conditions. Upon 

a definitive merger agreement, further details about the merger will be announced. 

 

About Shaqab & Atyab: 

Selected entities of Shaqab included in the merger provide flagship hospitality and life support solutions. 

This includes services ranging from catering to facilities management services, as well as provision of 

managed and serviced staff accommodation solutions .  

 

Atyab is an importer and wholesaler of food and non-food products, primarily serving Shaqab and other 

institutional clients. The Company specializes in a wide range of dry, fresh & frozen food, catering-related 

products and operates a supply chain, allowing it to support its clients’ requirements competitively. 

 

Shaqab and Atyab are owned by Manaya Holding Group W.L.L.  

 

About Amwaj: 

Amwaj was incorporated in 2006 as a wholly-owned subsidiary of QatarEnergy, and was subsequently 100% 

acquired by Gulf International Services (GIS) on 1 June 2012. In addition to its original objective of providing 

high quality catering services, Amwaj has diversified to encompass cleaning, pest control, manpower supply, 

facilities management, camp management, retail and VIP catering. With soft facility management services, 

which include commercial cleaning services that cover both internal and external areas, the company offers 

comprehensive and efficient services that include cleaning & janitorial and laundry services for clients. Amwaj 

also offers distinguished and high-quality corporate hospitality and VIP dining services for small exclusive 

gatherings or large high-profile celebrations, along with catering for Wedding Banquets, etc.  

 
-Ends-  



                                                    Page 2 of 2 

 

About GIS  

Gulf International Services, a Qatari public shareholding company listed on the Qatar Stock Exchange, was 
established on February 12, 2008 in accordance with the provisions of its Articles of Association and Law 
no. 5 of 2002, promulgating the Commercial Companies Law, especially Article 68 thereof. Subsequently, 
the Company settled its status and brought its Articles of Association into conformity with the provisions of 
Law no. 11 of 2015, promulgating the Commercial Companies Law, and in line with the specific nature of its 
incorporation.  
 
Through the group companies, Gulf International Services Q.P.S.C. operates in four distinct segments - 
insurance and reinsurance, drilling, helicopter transportation and catering services. QatarEnergy (formerly 
known as Qatar Petroleum), the largest shareholder, provides all of the head office functions for Gulf 
International Services Q.P.S.C. through a comprehensive service directive. The operations of the 
subsidiaries remain independently managed by their respective Boards of Directors and senior management 
teams. 
 
For more information about the earnings announcement, email gis@qatarenergy.qa or visit www.gis.com.qa. 
 
DISCLAIMER  

The companies in which Gulf International Services Q.P.S.C. directly and indirectly owns investments are separate entities. In this press release, “GIS” 

and “the Group” are sometimes used for convenience in reference to Gulf International Services Q.P.S.C. 

 

This press release may contain forward-looking statements concerning the financial condition, results of operations and businesses of Gulf International 

Services Q.P.S.C. All statements other than statements of historical fact are deemed to be forward-looking statements, being statements of future 

expectations that are based on current expectations and assumptions, and involve known and unknown risks and uncertainties that could cause actual 

results, operations and business performance or events impacting the group to differ materially from those expressed or as may be inferred from these 

statements. 

 

There are a number of factors that could affect the realization of these forward-looking statements such as: (a) price fluctuations in crude oil and natural 

gas, (b) changes in demand or market conditions for the Group’s services, (c) loss of market share and industry competition, (d) environmental risks and 

natural disasters, (e) changes in legislative, fiscal and regulatory conditions, (f) changes in economic and financial market conditions and (g) political risks. 

As such, results could differ substantially from those stated, or as may be inferred from the forward-looking statements contained herein. All forward-looking 

statements contained in this report are made as of the date of this presentation. 

 

Gulf International Services Q.P.S.C., its Directors, officers, advisors, contractors and agents shall not be liable in any way for any costs, losses or other 

detrimental effects resulting or arising from the use of or reliance by any party on any forward-looking statement and / or other material contained herein. 

Gulf International Services Q.P.S.C., its subsidiaries, and associated company are further in no way obliged to update or publish revisions to any forward-

looking statement or any other material contained herein which may or may not be known to have changed or to be inaccurate as a result of new information, 

future events or any reason whatsoever. Gulf International Services Q.P.S.C. does not guarantee the accuracy of the historical statements contained 

herein. 

 

mailto:gis@qatarenergy.qa
http://www.gis.com.qa/
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